

第十二部分 工业

一、简要说明

1.本章资料反映西安市工业经济方面的基本情况。

2.本章资料包括规模以上工业企业按企业登记类型、轻重工业、企业规模、工业行业大类分组的主要经济指标和经济效益指标，主要工业产品产量，主要产品生产能力。

3.规模以上工业企业统计范围。

1998年至2006年为全部国有及年主营业务收入在500万元及以上非国有工业企业。

2007年至2010年为年主营业务收入在500万元及以上工业企业。

2011年起提高到年主营业务收入在2000万元及以上工业企业。

4.2021年数据不含西安（西咸新区）—咸阳共管区。

5.数据来源。

根据国家统计局制定的《企业一套表统计调查制度》和《工业统计报表制度》，对规模以上工业法人单位采用全面调查的方法，从国家一套表平台采集。

二、主要指标

规模以上工业企业单位数（个）	1731	比上年增长	4.0%
规模以上工业增加值（快报数）	-	比上年增长	5.7%
规模以上工业出口交货值（亿元）（快报数）	946.91	比上年增长	20.0%

12 INDUSTRY

I .Brief Introduction

1. This chapter reflects the basic conditions of the industrial sector.

2. This chapter mainly including economic indicators of industrial enterprises above designated size; as well as their economic indicators, efficiency indicators, output and production capacity of key industrial products classified by type of registration by light and heavy industries, by size of enterprise, by branch of industry.

3. The Scopes of Industrial Statistics.

The scopes of industrial statistics are all State-owned industrial enterprises and non-State-owned industrial enterprises with revenue from principal business over 5 million yuan from 1998 to 2006.

The scopes of industrial statistics are all industrial enterprises with revenue from principal business over 5 million yuan from 2007 to 2010.

The scopes of industrial statistics are raised to all industrial enterprises with revenue from principal business over 20 million yuan from 2011.

4.The data in 2021 excludes are mutually controlled by Xi'an (Xixian New Area) – Xianyang.

5.Sources of Data.

According to the A set of table survey system for enterprises and System of industrial statistical report forms by the National Bureau of Statistics, the method of comprehensive investigation shall be adopted for industrial legal entities above the designated size, collected from a set of table platforms by the National Bureau of Statistics.

II .Major Indicators

		Increase over Preceding Year
Number of industrial Enterprises	1731	4.0%
Gross Output Above Designated Size(item)		
Industrial added value above designated size	–	5.7%
Export delivery value above designated size (100million yuan)	946.91	20.0%